



中六級家長日

敬啟者：

為了讓中六級家長了解子女在第一學期的學習情況，以及為二零一九年的香港中學文憑試做好準備，本校特安排十月二十八日(星期日)為「中六級家長日」，屆時將由班主任與家長討論 貴子弟學習狀況及升學安排。我們期望學校、父母與子女能藉著家長日加強彼此的溝通和交流，現特具專函邀請 閣下聯同 貴子弟，於當天親臨本校，與班主任面談。

為方便安排，請家長當日於指定時間（如時間許可，請偕同配偶）出席，與班主任面談。

上午	8:30 / 9:00	9:00 / 9:30	9:30 / 10:00	10:00 / 10:30	10:30 / 11:00	11:00 / 11:30	11:30 / 12:00

下午	12:00 / 12:30	1:30 / 2:00	2:00 / 2:30	2:30 / 3:00	3:00 / 3:30		

如有垂詢，歡迎致電與班主任聯絡。

此致  
中六級家長

仁愛堂田家炳中學校長  
吳潔容謹啟

二零一八年十月十九日

----- ✂ -----  
回 條（請於 22/10填妥交回班主任）

敬覆者：

敬悉 貴校於十月二十八日中六家長日的安排，本人將於\_\_\_\_\_午\_\_\_\_\_時\_\_\_\_\_分出席。

如家長有關於升學的疑問，請在下列位置寫下：

\_\_\_\_\_  
\_\_\_\_\_

此覆

仁愛堂田家炳中學校長

班 別：\_\_\_\_\_ 座號：\_\_\_\_\_

學生姓名：\_\_\_\_\_

家長簽署：\_\_\_\_\_

No. 18-19/19

二零一八年十月 日



YAN OI TONG  
Tin Ka Ping Secondary School

仁愛堂田家炳中學

Shan King Estate, Tuen Mun, N.T., Hong Kong.

新界屯門山景邨 Tel:2466 5270

No. 18-19/19

19 October 2018

### S6 Parents' Day

The S6 parents' day will be held on 28 October to help parents understand S6 students' learning in the first term and prepare them for the Hong Kong Diploma of Secondary Education Examination in 2019. Form teacher will discuss with you about the child's academic performance and plan for further study. It is hoped that the parents' day will foster closer communication and stronger support among the school, parents and students. Parents are cordially invited to attend the parents' day with S6 students and discuss relevant issues with their form teachers.

**To facilitate better arrangement, parents (both parents if possible) are advised to attend the meeting with the form teacher at the time specified below:**

A.M.	8:30 / 9:00	9:00 / 9:30	9:30 / 10:00	10:00 / 10:30	10:30 / 11:00	11:00 / 11:30	11:30 / 12:00
P.M.	12:00 / 12:30	1:30 / 2:00	2:00 / 2:30	2:30 / 3:00	3:00 / 3:30		

For enquiries, please contact the form teacher.

Ng Kit Yung  
Principal

----- ✂ -----  
Reply slip (To be submitted to form teacher on 22/10)

\_\_\_\_\_ October 2018

I am notified of the school's arrangements for the S6 parents' day on 28 October. I will attend the parents' day at \_\_\_\_\_:\_\_\_\_\_ am/pm.\*

Should parents have questions on further studies, please fill out the following spaces:

\_\_\_\_\_

\_\_\_\_\_

Class: \_\_\_\_\_ Class No. \_\_\_\_\_

Name of student: \_\_\_\_\_

Parent signature: \_\_\_\_\_

No. 18-19/19

\* Please delete as appropriate.